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Garanič: 
Interpelácia, alebo zároveň aj podnet, by sa znova týkala odpadu a to konkrétne v prípadoch, 
keď ľudia prerábajú doma byty, kúpeľne a podobne a tento stavebný odpad následne 
umiestňujú ku kontajnerom, alebo do kontajnerov na sídliskách. Takáto prerabka bytu môže 
behom jedného dňa zaplniť jeden, dva kontajnery, potom ľudia nemajú kam dávať vlastne ten 
klasický, bežný odpad. Nebola by možnosť, aby občan zahlásil takú prerabku bytu niekam  na 
telefónne číslo na technické služby a vedel si objednať trebárs traktor, alebo iné vozidlo, aby 
tento stavebný odpad za poplatok odviezli a nemusel ho umiestňovať do kontajnera. Prípadne 
potom, ak by takto nevykonal vlastne ten odvoz tohto odpadu, ale by zaplnil jeden, dva, tri 
kontajnery, aby bol za to postihnutý, pretože sa to deje pravidelne, že tie kontajnery sú plné 
iporiek,  ja neviem kade čoho a kým sa tie kontajnery vyvezú, tak tí ľudia nemajú kam dávať 
ten normálny odpad.  
 
PhDr. Čižmár: 
Možnosť objednania kontajnera je. Samozrejme aj je na to vyčlenený priestor na zbernom 
dvore, ak to tak môžeme nazvať, na pôde technických služieb, kde prinášajú takúto sutinu. 
V prípade, že je zaznamenaná situácia, keď niekto takýto odpad sype do kontajnera, tak je 
možnosť kontaktovať mestskú políciu, ktorá to okamžite vie riešiť vzhľadom na to, že tá 
prerabka sa deje niekde v blízkosti. Takže požiadam, ak takéto informácie máte vy, alebo 
občania, tak nech ich len posunú ďalej na mestskú políciu.  
 
Garanič: 
Jedná sa mi hlavne ani nie tak o množstvo, ktoré by naplnilo kontajner, ten veľký kontajner, 
ale množstvo, ktoré nie je dostatočne veľké na to, aby  ten človek si objednal ten veľký 
kontajner niekde ku bloku, ale zároveň nie je tak malé, aby  sa to zmestilo do pár sáčkov.  
 
PhDr. Čižmár: 
Stále je to o rozumnej dohode, pokiaľ ten občan má záujem ten odpad zlikvidovať, tak aby 
skončil na zbernom dvore, tak stačí kontaktovať technické služby a nájde sa riešenie. Bolo to 
robené aj v prípade mnohých starších občanov tu v meste pri zelenom odpade, tak je to aj 
v prípade občanov, ktorí bývajú v bytových blokoch, čiže stále je to len o komunikácii, aby 
zavolal a informoval sa, prípadne, aby sa dohodli. Príde pojazdné vozidlo, ktoré ten odpad vie 
odniesť, zúčtuje sa to tak, aby sme splnili podmienky, ktoré vyžaduje cenník. 
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